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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

Jednání číslo 8/2023 

Datum, čas 10.5. 2023 od 19:00 

Místo Obecní úřad Hlásná, Hlásná Třebaň 

Přítomni (8) 
Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Michal Knor, Juraj Calaj, Martina 

Váňová, Jan Valenta, Jiří Krátký 

Omluveni (1) Jana Šváchová 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Jan Valenta 

Ověřovatelé zápisu Jiří Krátký, Jan Marek 

 

 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Jana Valentu a za ověřovatele zápisu Jiřího Krátkého a 
Jana Marka. 
 
Usnesení 23/08/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Jana Valentu a za 
ověřovatele Jiřího Krátkého a Jana Marka.  
 
Hlasování: Pro (8) – T. Snopek, J.Krátký, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J.Marek, M. Váňová 
Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl do bodu 
„Různé“ doplnit následující bod:  
 
Program zasedání: 

• Smlouva o zajištění podání dotace ze SFDI – chodník ul. Mořinská 

• Dodatek č. 2 ke smlouvě se společností POBERO 



 

2 

Podklady k zasedání zastupitelstva obce  

 

• Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného 
odběru do obecního systému 

• Výstupy z výborů a komisí 

• Věcná břemena 

• Různé 

 

 
Usnesení 23/08/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 
 
Hlasování: Pro (8) – T. Snopek, J.Krátký, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J.Marek, M. Váňová 
Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

2 Smlouva o zajištění podání dotace ze SFDI – chodník 

ul. Mořinská 
 
Návrh: Starosta informoval informovat zastupitele o vypsaném dotačním titulu ze Státního fondu 
dopravní infrastruktury.  
 
Program zvyšování bezpečnosti, bezbariérové úpravy chodníků 
 
- výstavba, rekonstrukce nebo úpravy chodníků; 
- výstavba, rekonstrukce nebo bezbariérové úpravy nástupišť linkových spojů a veřejné hromadné 
dopravy (MHD, integrované dopravy, atd.) podél autobusových zastávek; 
- výstavba, rekonstrukce nebo stavební úprava vlastních autobusových zálivů. 
- Akce musí tvořit jednu celistvou a propojenou pěší trasu. 
 
- Dotace 85 %  
 
Zastupitelstvo projednalo podání žádosti na chodník v ul. Mořinská. Zastupitelstvo projednalo smlouvu 
na administraci dotace od společnosti TIMIKA. 
 
Starosta podal projekt ke konzultaci 9.5. na SFDI.  Konzultace na SFDI probíhá elektronicky, zpráva 
přijde nejdřív týden po tomto datu. Předpoklad je, že se bodově dostaneme na 50 bodu, tedy výše 
dotace cca 1,5 mil.Kč 
 
Usnesení 23/08/02: Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci do SFDI na akci „Chodník 
v ul. Mořinská“ a dále schvaluje předloženou příkazní smlouvu se společností TIMIKA o zajištění a 
administrace dotace na tuto akci. 
 
 
Hlasování: Pro (8) – T. Snopek, J.Krátký, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J.Marek, M. Váňová 
Proti (0), Zdržel se (0) 
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3   Dodatek č. 2 ke smlouvě se společností POBERO 
Návrh: Starosta informoval o stavu hospodaření společnosti POBERO. Dodatek smlouvy v přesném 

znění nebyl zatím dopracován.   

 

Usnesení 23/08/03: Zastupitelstvo obce pověřuje starostu dokončením přípravy Dodatku č.2  smlouvy 
se společností POBERO. 
 

 
Hlasování: Pro (8) – T. Snopek, J.Krátký, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J.Marek, M. Váňová 
Proti (0), Zdržel se (0) 
 

4  Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru 

a zařazení místa zpětného odběru do obecního 

systému 
Návrh: Zastupitelstvo projednalo návrh nové smlouvy společnosti EKO-KOM o zajištění zpětného 
odběru odpadu, která vychází z původní smlouvy a která odpovídá platné legislativě. by mělo schválit 
novou smlouvu o spolupráci se společností EKO-KOM.  
 
 
Usnesení 23/08/04: Zastupitelstvo schvaluje předloženou smlouvu o spolupráci se společností EKO 
KOM vč. všech příloh a pověřuje starostu jejím podpisem. 
 
Hlasování: Pro (8) – T. Snopek, J.Krátký, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J.Marek, M. Váňová 
Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

5  Výstupy z výborů a komisí 

Výstupy z okrašlovací komise 

Návrh: Předseda okrašlovací komise prezentoval návrh využití finančních prostředků pro rok 2023 a 
plán osázení vybraných míst v obci. Jedná se o návrh osázení ploch podél nově budovaných komunikací 
především podél ulice Pod Svahem a Na Klouzavce v celkové výši 203 tis. Kč. 
 
Usnesení 23/08/05: Zastupitelstvo obce schvaluje využití uvedených finančních prostředků pro 
provedení osázení dle prezentovaného plánu.  
 
Hlasování: Pro (8) – T. Snopek, J.Krátký, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J.Marek, M. Váňová 
Proti (0), Zdržel se (0) 
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6  Věcná břemena 
 
Návrh: Zastupitelé projednali návrh smlouvy o smlouvě budoucí zřízení věcného břemene inženýrské 
sítě k pozemku parc. č.1591/2, ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná Třebaň pro (vodovodní 
přípojka k pozemku parc. č. 1578, zahrada, (ulice Formanská)), investor Adamec Jan, Na rovnosti 
2690/17, Žižkov, 130 00 Praha 3. 
 
 
Usnesení 23/08/06: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh smlouvy o smlouvě budoucí zřízení věcného 
břemene inženýrské sítě k pozemku parc. č.1591/2, ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná 
Třebaň pro (vodovodní přípojka k pozemku parc. č. 1578, zahrada, (ulice Formanská)), investor Adamec 
Jan, Na rovnosti 2690/17, Žižkov, 130 00 Praha 3. 
 
Hlasování: Pro (8) – T. Snopek, J.Krátký, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J.Marek, M. Váňová 
Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

7  Různé 

7.1 Foodtruck HUGO 

Návrh: Zastupitelé projednali žádost o možnost umístění pojízdného občerstvení na pozemku parc.č. 
730/7. 
 
Usnesení 23/08/07.1: Zastupitelstvo obce pověřuje starostu uzavřením smlouvy o pronájmu 
prostoru pozemku parc.č. 730/7 za smluvenou cenu 3000 Kč/měsíc pod dobu letních měsíců 
červenec a srpen.  
 
 
Hlasování: Pro (8) – T. Snopek, J.Krátký, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J.Marek, M. Váňová 
Proti (0), Zdržel se (0) 
 

7.2 Pověření stavebního výboru 

Návrh: Zastupitelé projednali nejasnosti ohledně požadavků na provádění přípojek a to především 
s ohledem na kvalitu hutnění. 
 
Usnesení 23/08/07.2: Zastupitelstvo obce pověřuje stavební výbor k vypracování podmínek pro 
provádění přípojek infrastruktury.  
 
 
Hlasování: Pro (8) – T. Snopek, J.Krátký, T. Hanč, M. Knor, J. Valenta, J. Calaj, J.Marek, M. Váňová 
Proti (0), Zdržel se (0) 
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Příští jednání zastupitelstva 

Jednání číslo 09/2023 

Datum, čas 22.05.2023 

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň 

Zapisovatel Jana Šváchová 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ověřovatelé Jan Marek ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

 Jiří Krátký ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek ……….……….……….……….… dne ……….……….………. 

 


